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Zoals net besproken hier ons ‘wensenlijstje’ zodat dat goed geborgd is bij NCTV, mocht er na MCC ruimte zijn ook sectoraal te gaan

verruimen. Deze wensen zijn voor ons wel universeel en gelden uiteraard ook als wens voor evt. januari verruimingen.

Kijkend naar de routekaart stellen wij het volgende voor om als eerste te versoepelen of af te schalen ten behoeve van de OMT-

vraag. Heel graag sparren we met jou of een collega voor voorafgaand aan het OMT of dit scherp genoeg is. Hoop dat dit

mogelijk is nog voorafgaand aan volgende bijeenkomst van OMT.

Daarbij heb ik ook het plan toegevoegd uit de sportsector zelf heeft gemaakt, waar op sommige onderdelen nog een nadere

onderbouwing wordt gegeven. Het betreft de volgende voorstellen, die wel verband met elkaar houden.

Normaal trainen voor volwassenen, ...

Allereerst willen we voorstellen om in fase ‘zeer ernstig’ volwassenen al zonder beperkingen te laten trainen, dus geen

maximumgroepsgrootte en geen anderhalve meter afstand die regulier spelcontact onmogelijk maakt. (Buiten het sportveld
gelden uiteraard wel alle maatregelen als 1,5 meter en —- binnen - het dragen van een mondkapje.) Uit verschillende

onderzoeken blijkt dat bij regulier spelcontact het vrijwel niet voorkomt dat mensen langer dan 15 minuten op minder dan 1,5
meter van elkaar staan/zijn.
Een dergelijke maatregel heeft op veel verschillende manieren een positief effect:

(1) Het zorgt ervoor dat de sportdeelname vrijwel direct weer naar precorona-niveaus stijgt (zo bleek na de eerste golf) met alle

positieve effecten daarvan op de individuele gezondheid. Met de huidige maatregelen sport een grote groep volwassen

(team)sporters namelijk nauwelijks.
(2) Het zorgt daarmee voor behoud van leden van sportverenigingen (iets wat nu onder druk staat, omdat de sportuitoefening
met de beperkingen in veel gevallen erg afwijkt van wat gebruikelijk is).
(3) Het zorgt ervoor dat de unieke sportinfrastructuur, die draait op vrijwilligers, niet afbrokkelt. In vergelijking met

fitnessondernemers die moeten stoppen, heeft het wegvallen van verenigingen grotere consequenties. Waar er naar alle

waarschijnlijkheid wel weer nieuwe fitnessondernemers opstaan (of doorstarten), is de drempel voor het oprichten van een

nieuwe verenging na het wegvallen van de oude veel hoger.

... en wedstrijden langer verbieden

Tegelijk willen we voorstellen om wedstrijden langer niet door te laten gaan, dus ook in fase ‘ernstig” wedstrijden nog te

verbieden.

Deze twee maatregelen bij elkaar zorgen ervoor dat volwassenen wel kunnen trainen zonder beperkingen, maar dat op de eigen

vereniging doen in een redelijk vastomlijnde groep. Het langer verbieden van wedstrijden zorgt ervoor dat het aantal

reisbewegingen ten behoeve van sport voor langere tijd aanzienlijk lager is én er geen vermenging van verschillende groepen

optreedt als gevolg van die wedstrijden.
Al met al verwachten wij van dit voorstel dat het een klein gevolg heeft voor de verspreiding van het virus, en een grote

positieve impact op de gezondheid en het welzijn van miljoenen Nederlanders die wekelijks sporten bij sportverenigingen.

Opstart topcompetities
Een ander punt is de mogelijkheid om de topcompetities weer op te starten. Dit zou een uitbreiding betekenen van de groep

topsporters van 2000 nu naar 7000 sporters als de topcompetities zouden starten. Voorstel is om het voor deze groep vanaf 17

december mogelijk te maken om zonder beperkingen te trainen (zoals bovenstaand), en vanaf half januari 2021 de wedstrijden
te hervatten. Deze hervatting zal gepaard gaan met strikte protocollen om verspreiding van het virus in de context van de sport
zoveel als mogelijk te minimalen.

Voor dit voorstel geldt dat — indien het bovenstaande voorstel over trainen voor volwassenen wordt gehonoreerd — voor het

trainen geen uitzondering hoeft worden gemaakt. Voor de wedstrijden in de topcompetities moet wel een uitzondering worden

gemaakt, ervan uitgaande dat half januari 2021 nog steeds de fase 'ernstig’ geldt.
We verwachten dat deze uitzondering gezien de geringe omvang van deze groep en de strikte protocollen een minimaal effect

zullen hebben op de verspreiding van het virus en daarmee verantwoord is.
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